

Rent a VÈL'OK



of Cigl Esch (Partner of the project « Vélos Tour SUD 2017 »)

Important Information:

- A Vèl'OK bike is recommended for tours with challenging topography. It is not a sports bicycle (its weight is about +/- 30 kg).
- Attention: Only a limited stock of bicycles is available for participants.
- It is possible to rent a Vèl'OK bike for children from 14 years on (for younger children you'll asked to bring your own bicycle).
- Please note that any damage to your personal or the Vèl'OK bicycle, property or being needs to be covered by your own insurance
- In the event you experience a breakdown of the Vèl'OK, call the emergency number Cigl Esch (+352 800 624 56).
- Your registration and signature on 1 June allows you to collect a rental Vèl'Ok arranged from outside the Maison du Savoir in Belval.

Location de VÈL'OK



du Cigl Esch (Partenaire du projet Vélos-Tour SUD 2017)

Informations importantes:

- Un Vèl'OK est recommandé pour des trajets où la topographie est accentuée et le paysage vallonné. Ce n'est pas un vélo sportif (poids du vélo +/- 30 kg).
- Stock limités de vélos mis à disposition des participants.
- Possibilité de louer un Vèl'OK pour les enfants à partir de 14 ans (pour les moins 14 ans, il faut apporter le vélo personnel de l'enfant).
- Vous possédez votre propre assurance, qui vous couvre en cas de dommage pour votre vélo.
- En cas de panne avec le Vèl'OK, appelez le numéro d'urgence du Cigl Esch (80 06 24 56).
- Sur place, lors de votre inscription le 1er juin 2017, votre signature vous permettra de récupérer un Vèl'OK de location disposé devant la Maison du Savoir à Belval.